
PROTOKÓŁ Nr 51
z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej,

które odbyło się w dniu 7 grudnia 2005 roku

O  godzinie  1300 posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz.  Po 
przywitaniu wszystkich zebranych i stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu) przedstawił porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Wydanie opinii o projekcie budżetu miasta Marki na 2006 rok.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.

Radna Urszula Paszkiewicz zgłosiła wniosek o rozpoczęcie obrad Komisji od rozważenia możliwości 
podjęcia działań w celu uruchomienia przychodni zdrowia w Strudze.

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz poddał ww. wniosek pod głosowanie.

Głosowanie:
za przyjęciem wniosku – 9
przeciwko – 0
wstrzymało się – 1 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza przyjęła wniosek radnej Urszuli Paszkiewicz.

Porządek posiedzenia Komisji po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Rozważenie możliwości podjęcia działań w celu uruchomienia przychodni zdrowia w Strudze.
4. Wydanie opinii o projekcie budżetu miasta Marki na 2006 rok.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 3 Rozważenie możliwości podjęcia działań w celu uruchomienia przychodni zdrowia w Strudze.

Radna  Urszula  Paszkiewicz  odczytała  pismo  ks.  Bogdana  Gałka  –  Administratora  Obiektu 
Zgromadzenia św. Michała Archanioła w Markach  w sprawie przyczyn rozwiązania umowy najmu 
budynku przy ul. Klonowej (gdzie do końca września funkcjonowała filia przychodni zdrowia NZOZ 
Eskulap) wraz z deklaracją wyjścia naprzeciw potrzebom i prośbom mieszkańców aby w tym budynku 
nadal funkcjonowała placówka świadcząca usługi medyczne.
Pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Następnie radna zwróciła się z apelem do Rady Miasta Marki o podjęcie działań w celu uruchomienia 
w Strudze przynajmniej usług podstawowej opieki medycznej, tj. lekarza pierwszego kontaktu. 

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zwrócił uwagę radnych, że podany jako przyczyna likwidacji 
filii  przychodni  NZOZ  Eskulap  w  Strudze  wymóg  zainstalowania  windy  nie  jest  prawdziwym 
powodem likwidacji tej placówki. Według ks. Bogdana Gałka rzeczywistym powodem rozwiązania 
umowy najmu są zaległości czynszowe NZOZ Eskulap wobec Zgromadzenia.

Radny Paweł Chojnowski zwrócił uwagę, że ww. stanowisko nie zostało zweryfikowane z zarządem 
NZOZ Eskulap, który poniósł duże nakłady na przystosowanie budynku przy ul. Klonowej do potrzeb 
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placówki  świadczącej  usługi  medyczne a  ponadto wynikający z przepisów wymóg zainstalowania 
windy spowodował ostateczną rezygnację z wynajmu tego budynku.

Radna Małgorzata Babiuch – Hall zapytała, czy gmina posiada w tej części miasta jakiś inny budynek, 
który mógłby zostać wykorzystany na potrzeby przychodni.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  odpowiedział,  że  w  Strudze  nie  ma  odpowiedniego  budynku 
komunalnego i poinformował, że Marecki Ośrodek Zdrowia uznaje funkcjonowanie filii w Strudze za 
niedochodowe  czy  wręcz  deficytowe.  Jednocześnie  zwrócił  się  do  Komisji  z  prośbą  o  zajęcie 
stanowiska  i  ewentualne  upoważnienie  go  do  podjęcia  działań,  w  celu  zainteresowania  MOZ 
otwarciem filii  na  ul.  Klonowej  i  poszukiwania  możliwości  zrekompensowania  strat  podmiotowi, 
który  tę  działalność  podejmie.  Zwrócił  również  uwagę  na  konieczny przy  podejmowaniu  decyzji 
pośpiech, ponieważ tylko do końca roku można uzyskać od SANEPID – u zezwolenie na działalność 
przychodni w tym miejscu bez natychmiastowej konieczności zainstalowania windy.

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz, 
radna  Agata  Świstowska,  radna  Urszula  Paszkiewicz,  radny  Robert  Tankiewicz,  radny Kazimierz 
Kędzierski,  radna  Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  radny  Grzegorz  Młodzianowski,  radna  Teresa 
Sobolewska.

Radny Paweł Chojnowski  stwierdził,  że w jego ocenie podjęcie jakichkolwiek zobowiązań wobec 
MOZ  w  zamian  za  uruchomienie  przychodni  w  Strudze  jest  niesprawiedliwe,  ponieważ  NZOZ 
Eskulap podjął próbę funkcjonowania w tej części miasta, poniósł znaczące wydatki i wobec braku 
odpowiednich dochodów był zmuszony do rezygnacji  z działalności.  Jednocześnie zastrzegł,  że w 
przypadku otrzymania pomocy ze strony miasta zarząd NZOZ Eskulap być może byłby skłonny do 
zmiany decyzji.

Burmistrz Janusz Werczyński poparł opinię radnego Pawła Chojnowskiego, przypominając jednakże 
że Zgromadzenie wyraża brak zainteresowania kontynuowaniem współpracy z NZOZ Eskulap.

W  podsumowaniu  przeprowadzonej  dyskusji  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  sformułował 
opinię:  „Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  upoważnia  Burmistrza  do  podjęcia  działań  i 
przedstawienia stosownych propozycji w celu przywrócenia funkcjonowania ośrodka zdrowia przy ul 
Klonowej w Markach”, która została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się.

Pkt. 4 Wydanie opinii o projekcie budżetu miasta Marki na 2006 rok.

Projekt budżetu, zawarty w Druku nr 276 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Na wstępie  Burmistrz  Janusz  Werczyński  skorygował  błędy  redakcyjne,  występujące  w projekcie 
budżetu na 2006 rok.

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz omówił  część projektu,  dotyczącą dochodów budżetowych i 
otworzył dyskusję.

Radna Małgorzata Babiuch – Hall  zaproponowała wprowadzenie zróżnicowania w stawkach opłat 
czynszowych za wynajem lokali  mieszkalnych. Skoro minimum powierzchni lokalu socjalnego na 
jedną osobę wynosi  około 5 m2,  to  osoby zajmujące lokale socjalne,  w których to  minimum jest 
przekroczone powinny płacić większą stawkę czynszu od ponadwymiarowej powierzchni. 

Burmistrz Janusz Wrczyński uznał ww. propozycję za korzystną, ponieważ większe stawki czynszu 
mogłyby skłonić osoby samotnie zajmujące duże lokale komunalne do wyrażenia zgody na zamianę 
lokalu  na  mniejszy.  Należałoby  jednak  odpowiednio  zmodyfikować  program  komputerowy  do 
naliczania czynszów.
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Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz przeprowadził analizę wydatków, zaplanowanych w projekcie 
budżetu na 2006 rok i otworzył dyskusję, w której udział wzięli: radna Elżbieta Świniarska, radny 
Robert Tankiewicz, radna Agata Świstowska, radny Kazimierz Kędzierski, radna Małgorzata Babiuch 
– Hall, radna Urszula Paszkiewicz, radny Robert Tankiewicz.

Poruszane były m.in. kwestie:
- odwodnienia ul. Lisa Kuli i Sowińskiego,
- odwodnienia ul. Dużej,
- patroli szkolnych,
- budowy Skate Parków,
- naprawy chodnika przy zbiegu ulic Weneckiej i Wczasowej,
- oświetlenia ul. Teligi.

Ponadto Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz odczytał:
- wystąpienie  mieszkańców  ulic:  Sokolej,  Jastrzębiej,  Żurawiej,  Bocianiej,  Gołębiej, 

Skowroniej oraz Wesołej  w sprawie budowy wodociągu (załącznik nr 3),
- wystąpienie  mieszkańców ul.  Teligi   o  poprawienie  komunikacji  na  tej  ulicy  w  zakresie 

budowy oświetlenia drogowego i modernizacji nawierzchni (załącznik nr 4 do protokołu).
- wystąpienie  Komendanta Policji  w Markach o uwzględnienie potrzeb komisariatu  w 2006 

roku (załącznik nr 5 do protokołu),

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował,  że  w  Wieloletnim  Programie  Inwestycyjnym miasta 
Marki budowa wodociągu w ww. ulicach została przewidziana w roku 2007 oraz przypomniał, że w 
projekcie budżetu miasta na 2006 rok została przewidziana kwota 130.000 zł (w dziale 754 rozdział 
75404 § 2950) w dziale Bezpieczeństwo Publiczne. 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza postanowiła na następne posiedzenie, wyznaczone na dzień 14 
grudnia 2005 roku o godzinie 1300, przygotować wnioski i opinię o projekcie budżetu.
 
Pkt. 5 Sprawy różne.

Nie podjęto dyskusji w tym punkcie porządku obrad.

Pkt. 6 Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1730 Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zamknął  posiedzenie Komisji  Budżetowo – 
Gospodarczej.

Protokołowała 
Elżbieta Jurczyk

Przewodniczący Komisji
           Budżetowo – Gospodarczej

   Tadeusz Sienkiewicz
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